

Sektionsmöte 2023-03-20

Närvarande: Patrik Ek, Morten Eriksen, Fredrik Gunnarsson, Anna Olsson, Sanna Alm, Niklas Siberg, Daniel Isaksson, Lars Nilsson, Kjell Ellysson, Jörgen Deyre, Johanna Svensson, Sören Andermård, Joakim Rohdell, Henrik Nordqvist, Camilla Widen, Henrik Svensson

1. Mötet öppnas, Sören väljs till ordförande för mötet
2. Föregående protokoll: Godkänns
3. Godkännande av dagordning: OK
4. Protokollförare: Henke
5. Justerare Lars Nilsson och Henrik Nordqvist
6. Kareby Hed: Kommunen står för öppning av staketet vid nya bollboden. Läktare byggs innanför staketet. Kommunen står för halva kostanden för ny entré vid bollboden. Vi får en ny bollbod och den skall ställas vid sin nya plats vid Maj. Matchtavlan är felanmäld, detsamma gäller belysningen.
7. Ekonomi och budget: Alla skall uppdatera sina lagsidor innan den 31 mars. Hinner inte något lag innan den 31/3 så skall detta anmälas till Patrik (detta är viktigt så att fakturering av medlemsavgifter/sektionsavgifter blir rätt).
8. Material/Inköp: Materialmässigt, förutom matchtröjor, så bör allt finnas inför vårsäsongen. Verkar som att bollar i storlek 4 har försvunnit. Allt som finns på vår hemsida att köpa kommer att finnas i vår klubbstuga för provning. Patrik meddelar alla ledare när detta är klart. Önskar något lag nya eller andra storlekar på matchtröjor, meddela detta genom att mejla fofboll@kareby.com.
9. Anläggning/träningsstider: Städschemat är uppdaterat. Detta finns att finna på respektive lagsida under dokument.
10. Kommunikation/Web/Laget: Andreas Larsson och Henrik Nordqvist har tagit över denna rollen. I samband med medlemsavgift så kommer information om "Att vara förälder och spelare". Får ett lag en ny ledare skall dom "gamla" ledarna anmäla detta till fofboll@kareby.com.
11. Sponsring och marknadsföring: Möte bokad den 29 Mars mellan Patrik, Jörgen och Emma för överlämning av rollen marknadsföring.
12. Arrangemang, lotterier och övriga intäkter: Flera lag har tackat ja till att sälja fika på A-lagsmatcherna. Johanna sammanställer vilka lag som har anmält sig till vilken match och skapar en så rättvis lista som möjligt, sedan mailar hon ut detta till berörda lag. Senast fredagen 24/3 skall man ha anmält sitt intresse (svara på Mortens kallelser som kom för ett tag sedan). När det är bestämt vilka lag som kommer att sälja fika så kommer dom att ha ett möte med Morten om hur detta skall arrangeras. Morten kallar till detta möte.

Ät man intresserad av att arrangera årets fotbollscamp så anmäl intresse till Sören eller Johanna omgående!

Vi har tackat ja till att sälja typ korv med bröd eller fika till Rally SM 13 Maj i Rollsbo. Är något lag intresserad att vara med (inkomsterna kommer att splitas mellan dom lagen som är med och säljer). Om man är intresserad av detta skall man anmäla detta till fofboll@kareby.com senast den 24/3.

13. Utbildning & utveckling: På onsdag (22/3 kl. 17:00) skall Jonathan hålla i en 5 mot 5 workshop. Kan komma ytterligare 5 mot 5 workshop om behov finns. Maila in till fotboll@kareby.com om man är intresserad av att gå någon utbildning.

14. Serier/cuper & domare: Inget

15. Samarbete med andra föreningar: Samarbete med IKK går bra. 5 lag samarbetar totalt.

16. Laget runt: Inget att notera.

Vill man att seniorspelare skall komma och vara med på någon träning, så ställer dom gärna upp på detta.

17. Övriga frågor: Patrik kollar så att rollfördelningar som ligger ute på hemsidan är uppdaterade.

Har man utsett "sina roller" inom laget så mailar man in namnen på dessa till fotboll@kareby.com så blir dom kontaktade av respektive mentor.

18. Nästa möte: 2023-05-30 kl. 18:00 endast med de nya sections-medlemmarna (En ledare + dom nya representanterna per lag)

19. Avslut: Tack för idag.